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Protokół  

z VII sesji Rady Gminy w Kleszczewie 

odbytej 27 kwietnia 2011r. 

 
Posiedzenie rozpoczął o godzinie 16:10 Przewodniczący Rady, pan Henryk Lesiński, 

który stwierdził, że sesja jest prawomocna ze względu na quorum.  
 
W sesji udział wzięli radni: 
 
Marek Borowczyk   
Jarosław Bytniewski   
Rafał Drzewiecki    
Tadeusz Lammel     
Henryk Lesiński      
Kazimierz Lesiński    
Tomasz Maćkowiak    
Jan Rajchelt   
Katarzyna Ratajczak 
Krzysztof Socha  
Krzysztof Świątczak 
Sławomir Urbaniak 
Aleksandra Wojciechowska   
Katarzyna Zaradzka 
 
oraz sołtysi:  
 
Jolanta Fludra 
Bożena Karolczak 
Czesław Książkiewicz 
Stanisław Lesiński 
Jan Mąderek 
Halina Michalak – Szczepaniak 
Eugeniusz Nowicki 
Ferdynand Nowicki 
Mirosława Rutkowska 
 
a także: 
 
Wójt Gminy Kleszczewo  - Bogdan Kemnitz 
Zastępca Wójta / Sekretarz Gminy – Genowefa Przepióra 
Skarbnik Gminy – Mirosława Nowak 
Radca Prawny – dr Anna Woźniak – Tyczka 
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Kierownik Referatu Infrastruktury komunalnej i budownictwa – Barbarach Błoch 
oraz Radna Powiatu Poznańskiego – Ewa Lesińska 
 
 
Porządek posiedzenia sesji: 
1. Otwarcie. 
2. Interpelacje radnych. 
3. Przyjęcie  protokołu  z  obrad  z  poprzedniej Sesji.  
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał  podjętych na ostatniej Sesji. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze  przetargu 

ograniczonego nieruchomości położonej w miejscowości Szewce. 
6. Podjecie uchwały w sprawie zmiany  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Poznańskiemu  na zadanie dotyczące remontu drogi powiatowej nr 2410P  
Swarzędz – Środa  w miejscowości  Kleszczewo. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu  na 2011r. 
8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2010r. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2010r. 
10. Informacja przewodniczących komisji o tematyce posiedzeń. 
11. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
12. Odpowiedzi na interpelacje. 
13. Zapytania i wolne wnioski. 
14. Zakończenie. 
 
 

Ad.2 porządku posiedzenia 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad.3 porządku posiedzenia 

Radni nie mieli uwag merytorycznych do protokołu z poprzedniej sesji, naniesiono 

poprawki redakcyjne we wskazanych przez radnego Świątczaka miejscach. Radny 

zaapelował, by projekty protokołów dostarczane były radnym z co najmniej pięciodniowym 

wyprzedzeniem.  

 Przewodniczący przeszedł do procedury głosowania.  W chwili głosowania na sali 

obecnych było 13 radnych, wszyscy opowiedzieli się za przyjęciem protokołu. 

 

Ad.4 porządku posiedzenia 

W dalszej kolejności p. Sekretarz  przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

podjętych podczas VI Sesji Rady (w załączeniu). 
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Ad 5. porządku posiedzenia 
Następnie p. Błoch przedstawiła projekt uchwały nr  VII/49/2011 w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie w drodze  przetargu ograniczonego nieruchomości położonej w 

miejscowości Szewce. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały, Przewodniczący przeszedł więc do 

procedury głosowania.  

W chwili głosowania na sali obecnych było 13 radnych, wszyscy opowiedzieli się 

za jej podjęciem. 

 
Ad 6. porządku posiedzenia 
W dalszej kolejności p. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały nr VII/50/2011 w 

sprawie zmiany  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu  

na zadanie dotyczące remontu drogi powiatowej nr 2410P Swarzędz – Środa w miejscowości 

Kleszczewo. 

Pani Skarbnik  poprosiła radnych, by w paragrafie 4 zmienili słowa „traci moc uchwała” na 

„uchyla się uchwałę”.  

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały, Przewodniczący przeszedł więc do 

procedury głosowania.  

W chwili głosowania na sali obecnych było 13 radnych, wszyscy opowiedzieli się 

za jej podjęciem. 

 
Ad 7. porządku posiedzenia 
Następnie pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały nr VII/51/2011w sprawie 

zmiany budżetu na 2011r. Poprosiła radnych, by zwrócili uwagę na zmiany w projekcie 

uchwały omawianym podczas posiedzenia komisji. Zmieniony projekt radni otrzymali przed 

rozpoczęciem obrad. Zmiany zaszły w:  

• par.1, pkt 1, ust. 1. widniało „zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały”, po 

zmianie dopisano: „co odpowiednio zmienia treść załącznika nr 1 do uchwały 

budżetowej”. 

•  par.1, pkt 2 po stronie wydatków w ust.1. widniało  „zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały”, po zmianie dopisano: „co odpowiednio zmienia treść załącznika 

nr 1 do uchwały budżetowej”. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały, Przewodniczący przeszedł więc do 

procedury głosowania.  
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W chwili głosowania na sali obecnych było 13 radnych, wszyscy opowiedzieli się 

za jej podjęciem. 

 
Ad 8. porządku posiedzenia 
W dalszej kolejności p. Skarbnik przedstawiła wykonanie budżetu Gminy Kleszczewo 

za 2010 rok. Zaznaczyła, że radni otrzymali 30 marca br. materiały dotyczące wykonania 

budżetu Gminy za 2010r. obejmujące: zestawienie tabelaryczne wykonania budżetu w 

szczegółowości do paragrafów tak, jak jest w uchwale budżetowej, w tym samym układzie 

wykonanie zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, część opisową do wykonania 

budżetu, stan mienia komunalnego, zmiany w planie wydatków na realizację programów 

finansowanych z udziałem środków z Unii Europejskiej. 

Pani Skarbnik poinformowała, że wszystkie dokumenty zostały omówione 

szczegółowo podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady 18 kwietnia br. Z opinii  

Regionalnej Izby Obrachunkowej  o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2010r. 

wynika, że radni powinni jeszcze otrzymać informację o stopniu realizacji programów 

wieloletnich na dzień 31.12.2010., dokument ten radni otrzymali na dzisiejszej sesji. 

Pani Skarbnik omówiła szczegółowo w/w dokument. 

Przewodniczący Rady poinformował, że podczas wspólnego posiedzenia komisji, na 

którym rozpatrywane było sprawozdanie z  wykonaniu budżetu gminy za 2010r., p. Skarbnik 

na bieżąco udzielała odpowiedzi na pytania radnych, nie mniej jednak otworzył dyskusję na 

ten temat. 

Radni mieli następujące pytania: 

• Radny Drzewiecki zapytał, co składa się na promocję parku w Kleszczewie, na którą 

przeznaczono 14.760zł. Pani Skarbnik powiedziała, że kwota na promocję musi być 

wymieniona we wniosku o dofinansowanie, ale nie jest powiedziane, że tyle pieniędzy 

zostanie na ten cel wydane, gdyż wydatek ten będzie realizowany na końcu zadania. 

Wójt powiedział, że program unijny zakłada postawienie tablic informujących o 

dofinansowaniu inwestycji, ale także np. ogłoszenie w prasie o zakończeniu inwestycji 

jako działanie promocyjne. Dodał, że planuje m.in. postawić za te pieniądze tablice o 

historii parku oraz folder promujący to miejsce.  

• Radny zapytał także, czy zobowiązanie w wysokości 480.000zł związane z budową 

kanalizacji ciśnieniowej zostało uregulowane. Pani Skarbnik odpowiedziała, że 

zostało zapłacone w styczniu 2011roku. Według stopnia realizacji programów 
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wieloletnich do dnia 31.12.2010 zapłacono 61,84% należności na koniec roku. Do 

zapłaty pozostało 2.434.004,54zł. 

• Radny Świątczak zapytał, czy w przypadku uchwały dotyczącej rewitalizacji parku w 

Kleszczewie podjętej kilka lat temu można finansować podjęte uprzednio przed 

podjęciem uchwały wydatki  pieniędzmi z dotacji przyznanymi w roku 2010. Pani 

Skarbnik powiedziała, że tak. Dodała, że wydane do tej pory pieniądze od 2008 roku 

na dokumentację zaliczają się do wydatków kwalifikowanych.  

• Radny Rajchelt zapytał, czy rzeczywiście wybudowano w ubiegłym roku 6km sieci 

wodociągowej. Pani Skarbnik powiedziała, że informacja ta pochodzi z Zakładu 

Komunalnego. Możliwe jednak, że przyjęte na stan środki trwałe w 2010r. nie 

odzwierciedlają wydatków z 2010r. Przed rozpoczęciem budowy należy ponieść 

wydatki na wykonanie projektu. Część prac ewidencjonowana jest na koncie 

inwestycji w toku, a po zakończeniu budowy przyjmuje się na stan środków trwałych. 

Nakłady na zakończone zadanie w 2010r. mogły być poniesione w ubiegłych latach. 

• Radny Borowczyk zapytał kiedy rozpoczną się prace związane z zagospodarowaniem 

centrum miejscowości Gowarzewo, gdyż dofinansowanie na ten cel zostało 

przyznane. Wójt odpowiedział, że inwestycja będzie podjęta, gdy pomyślnie 

realizowane będą dochody Gminy. Dodał, że Gmina posiada już zapewnienie dotacji z 

PROW. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do stanu mienia komunalnego, 

gdyż Kierownik Referatu Infrastruktury komunalnej i budownictwa, p. Błoch, może udzielić 

odpowiedzi.  

Radni nie mieli pytań. 

 

Na salę obrad weszła radna Katarzyna Ratajczak. 

 

 

Ad 9. porządku posiedzenia 

Następnie Przewodniczący odczytał treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Kleszczewo za rok 2010 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 

• pani Skarbnik dodała, że w uchwale zawarto stwierdzenie, iż są przekroczenia 

planowanych kwot budżetowych o 448.833,98zł. Powiedziała, że w sprawozdaniu 
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Gmina nie wykazuje przekroczeń, ponieważ kwoty, które są zobowiązaniami na 

przyszły rok, a ich termin płatności przypada na 2011r., są wydatkami przyszłych 

okresów.  

Zaznaczyła również, że wydatki stanowiące zobowiązania były związane z 

działalnością samorządu terytorialnego i mieszczą się w upoważnieniu 

udzielonym Wójtowi Gminy w uchwale budżetowej na 2010 rok. 

• Radny Świątczak zapytał, czy w związku z powyższym Rada powinna się 

odwołać od opinii wydanej przez RIO. Doprecyzował także sformułowania 

rozliczeń międzyokresowych i zarezerwowanych kwot na wydatki w przysz łości.  

Poprosił także o wyjaśnienie stwierdzenia zawartego w uchwale, iż Wójt nie miał 

uprawnienia do zaciągnięcia większych kwot, niż planowano w budżecie. 

Pani Skarbnik zacytowała treść opinii RIO i odpowiedziała, że w sprawozdaniu 

opisowym zabrakło sformułowania, że zobowiązania „mieszczą się w 

upoważnieniach”.  

• Radny Rajchelt zapytał czy powinno się złożyć w RIO wyjaśnienia w tej kwestii.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma takiej potrzeby. 

 

Nie było więcej pytań, Przewodniczący przeszedł więc do procedury głosowania nad 

podjęciem uchwały nr VII/52/2011 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2010r. 

W chwili głosowania na sali obecnych było 14 radnych, wszyscy opowiedzieli się 

za jej podjęciem. 

 

Salę obrad opuścił radny Bytniewski. 

 

Ad 10. porządku posiedzenia 

Przewodniczący Rady powiedział, że podczas wspólnego posiedzenia komisji, odbytego 

18 kwietnia br., rozpatrywane było sprawozdanie z wykonaniu budżetu gminy za 2010r. 

 

Ad 11. porządku posiedzenia 

Następnie Wójt zdał sprawozdanie z działalności międzysesyjnej: 

WYDARZENIA I SPOTKANIA: 
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• 6/7 kwietnia odbył się wyjazd zorganizowany przez Stowarzyszenie „Schronisko” 

do schronisk w Szczecinku oraz Berlinie;  

• 6 kwietnia przedstawiciel Urzędu Gminy udzielał informacji dotyczących 

zakładania działalności gospodarczej na terenie gminy podczas Targów 

Przedsiębiorczości organizowanych w ramach Forum Aglomeracji Poznańskiej; 

• 9 kwietnia odbył się w Kleszczewie Turniej Samorządowców w Piłce Nożnej; 

• 15 kwietnia wraz z autorem projektów herbu i flagi Gminy odbyło się w 

Warszawie spotkanie z Komisją Heraldyczną. Komisja pozytywnie ustosunkowała 

się do wzoru herbu. 

 

INWESTYCJE I REMONTY GMINNE: 

• zbliża się ku końcowi budowa kanalizacji sanitarnej i wodociągu na odcinku 

Kleszczewo – Poklatki; 

• trwają prace rewaloryzacyjne w parku w Kleszczewie; 

• trwa przebudowa ulic Poznańskiej i Średzkiej; 

• trwa równanie dróg gruntowych równiarką oraz walcem;  

• wkrótce rozpoczną się prace związane z budową dróg i wodociągu na terenie 

działek przeznaczonych pod inwestycje w ramach porozumień z osobami 

przeznaczającymi swoje działki na tereny pod inwestycje; 

 

W ramach poruszanego tematu inwestycji gminnych, Wójt skonsultował z radnymi 

pomysł uzupełnienia chodnika/ścieżki rowerowej wzdłuż GOKiSu, Urzędu Gminy po Zespół 

Szkół w Kleszczewie, ponieważ trwające na ul. Poznańskiej prace remontowe nie 

uwzględniają tej kwestii. Przypomniał, iż całość inwestycji związanej z przebudową 

wspomnianej ulicy będzie mniej kosztowna, niż zakładano i tym samym koszt budowy 

chodnika będzie mniej dotkliwy dla budżetu Gminy. Powiedział, że chodnik mierzyłby 350m 

długości, 1,5m szerokości. Koszt budowy wynosiłby ok. 65.000zł. Dodał, iż Starostwo 

zamierza partycypować w kosztach. Kwota mieści się poniżej progów unijnych, nie ma więc 

obowiązku ogłaszania przetargu, chodnik mogłaby więc wykonać ta sama firma, która 

remontuje ulicę. 

• Radny Świątczak zaapelował, by w projekcie nie pominąć oznakowania ścieżki 

tak, by nie było wątpliwości, którą jej częścią poruszać się mogą piesi, którą 

rowerzyści. 
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W wyniku głosowania radni jednomyślnie zaakceptowali wysuniętą przez Wójta 

propozycję. 

 

Ad 12. porządku posiedzenia 

 Ponieważ radni nie zgłosili wcześniej interpelacji, Przewodniczący przeszedł do 

następnego punktu porządku obrad. 

  

Ad 13. porządku posiedzenia 

W dalszej części sesji Przewodniczący poprosił panią Ewę Lesińską o zreferowanie 

swej działalności w Radzie Powiatu Poznańskiego. 

Pani Lesińska powiedziała, że na podstawie uczestnictwa w zebraniach wiejskich oraz 

zgłoszeń mieszkańców, sporządziła wniosek, który został przedłożony w Powiecie. Wniosek 

ten porusza wiele kwestii związanych z zaniedbaniami Powiatu na terenie Gminy 

dotyczącymi m.in. stanu dróg, inwestycji, ochrony środowiska. 

Powiedziała, że niezwłocznie poinformuje radnych o udzielonej przez Powiat 

odpowiedzi. 

INFORMACJE Z POWIATU: 

1. Do Powiatu wpłynęły dwa wnioski o dofinansowanie ze Stowarzyszenia „Pomagam” 

z zakresu pomocy społecznej i kultury, sztuki i kultury fizycznej. Dodała, że do 

rozdysponowania pozostała pula pieniędzy z zakresu kultury fizycznej i sportu, będzie 

więc przeprowadzony kolejny konkurs.  

2. Na konkurs „W powiat z klasą” wpłynęły dwa projekty z Zimina. 

3. Nie przewiduje się nowych etatów dla Komisariatu Policji w Kórniku, można jednak 

wystąpić z wnioskiem do Komendy Wojewódzkiej o zwiększenie etatów, a w 

przyszłości, w związku z rosnącymi wraz z liczba mieszkańców potrzebami, o 

utworzenie komisariatu na terenie Gminy Kleszczewo.  

 

• Sołtys Kleszczewa, p. Eugeniusz Nowicki zaapelował, by zwrócić uwagę Powiatu 

zarówno na drogę prowadzącą z Kleszczewa do Poklatek, jak również na drogę i 

chodnik w Poklatkach. 

• Radna Lesińska powiedziała, że wniosek do Powiatu oparła o protokoły z zebrań 

wiejskich, ale każda sugestia jej zgłoszona zostanie przedstawiona Powiatowi w 

kolejnych pismach. 
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• Wójt powiedział, że od czasu zebrań wiejskich wiele kwestii zmieniło się niekiedy na 

niekorzyść. W niektórych miejscowościach nie zostaną przeprowadzone inwestycje 

według wcześniejszych planów. Powiedział, że w 2011r. prócz drogi w Kleszczewie 

będzie wyremontowane jedynie skrzyżowanie w Gowarzewie.  

Zaznaczył, że Powiat podejmuje inwestycje według zaakceptowanego przez Gminę 

planu na obecną kadencję. W przypadku zadań, o których mowa w piśmie 

skierowanym przez panią Lesińską, należy brać pod uwagę fakt, iż zadania 

wychodzące poza preliminarz mogą być zrealizowane kosztem tych zaplanowanych. 

W kwestii budowy chodników dodał, że Powiat nie wykazuje zainteresowania budową 

chodników wzdłuż dróg mu podlegających koncentrując się w pierwszej kolejności na 

temacie nawierzchni. 

•  Pani Lesińska powiedziała, że pomimo ustalonego preliminarza trzeba sygnalizować 

potrzeby mieszkańców. Zapytała, czy budowa chodnika w Śródce jest aktualna. Wójt 

odpowiedział, że w IV roku kadencji Rady Powiatu ma zostać wyremontowana 

nawierzchnia na drodze w Poklatkach, jednak projekt nie przewiduje budowy 

chodnika. W przypadku budowy chodnika w Śródce nie ma zainteresowania ze strony 

Powiatu. 

Pani Lesińska zapytała, po czyjej stronie leży przygotowanie planu przeprowadzenia 

inwestycji. Wójt odpowiedział, że Gmina jest w trakcie opracowywania dokumentacji. 

Gmina nie dysponuje pieniędzmi na ten cel, natomiast Powiat nie podejmuje rozmów 

w kwestii budowy chodników.  

• Sołtys Śródki, p. Fludra powiedziała, że argumentem przemawiającym za budową 

chodników powinno być bezpieczeństwo dzieci, gdyż z obawy o ich życie rodzice nie 

posyłają ich nawet na plac zabaw. 

• Radna Wojciechowska powiedziała, że Powiat dla poprawy bezpieczeństwa w 

Nagradowicach wybudował dwumetrowy odcinek chodnika od przejścia dla pieszych 

do przystanku autobusowego, co nie stanowi poprawy bezpieczeństwa dojazdu dzieci 

do szkoły. Dodała, że sama zatoka autobusowa przynależąca do drogi powiatowej, po 

zakończeniu inwestycji pozostawiona została z dziurami w nawierzchni.  

Pani Lesińska powiedziała, że zgłosi sprawę w Powiecie po uprzednim 

zweryfikowaniu, czy prace te były inwestycją czy naprawą. 

• Radna Zaradzka zasygnalizowała, że problem poruszony przez radną Wojciechowską 

dotyczy również ulicy Poznańskiej w Tulcach. 
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• Radny Rajchelt zapytał, czy bieżące naprawy wykonywane przez Powiat, polegające 

na łataniu dziur w nawierzchni zostały zakończone, ponieważ ma obiekcje co do tej 

kwestii. Pani Lesińska odpowiedziała, że jest jej wiadome, iż drogi są sukcesywne 

naprawiane. Dodała, że w pierwszej kolejności zajęto się drogami najbardziej 

zniszczonymi, w dalszych etapach inwestycji naprawiane będą kolejne odcinki. 

 

• Radny Drzewiecki zgłosił prośbę, by wystosować pismo do Zarządu Dróg 

Powiatowych, by uprzątnięto zalegający po zimie na poboczach piach.  

Wójt zaapelował o wyrozumiałość przez wzgląd na trudną sytuację na drogach, które 

przede wszystkim wymagają remontu. Znając chociażby trudną sytuację Gminy w tej 

kwestii, nie można oczekiwać zbyt wiele od ZDP, który znajduje się w analogicznej 

sytuacji. 

• Radny Świątczak zapytał, czy do Gminy należy postawiony przy wjeździe na osiedle 

pojemnik Remondis Sanitech na odpady zielone. Dodał, że pojemnik jest zamknięty 

oraz, że jego posadowienie stanowić może utrudnienie ruchu.  

Wójt odpowiedział, że pojemnik nie należy do Gminy. Zapewnił, że wyjaśni sprawę. 

• Radny zapytał także, czy odbyło się już spotkanie rady sołeckiej w Tulcach, ponieważ 

zwyczajowo zapraszano na nie radnych z Tulec. Sołtys Tulec, p. Rutkowska 

powiedziała, że na chwilę obecną nie widzi potrzeby zorganizowania takiego 

spotkania, ale poinformuje zainteresowanych, kiedy zostanie ustalony termin. 

• Radny Drzewiecki zapytał, czy Zakład Komunalny w najbliższym czasie ustawi 

siłownię wolnostojącą w Tulcach, do której sprzęt został już zakupiony i składowany 

jest na terenie Zakładu. Wójt odpowiedział, że w najbliższym czasie zostanie ona 

ustawiona na terenie „Orlika” – w ten sposób zostanie także dodatkowo zabezpieczona 

przed zniszczeniem.  

• Radny Rajchelt zapytał, na czym polegać ma spotkanie aglomeracyjne, o którym radni 

otrzymali przed sesją imienne zawiadomienia. Pani Sekretarz powiedziała, że 

prawdopodobnie będzie to spotkanie podobne do zeszłorocznego, a bliższe informacje 

powinny być zawarte w zaproszeniach. 

 

• Pani Lesińska powiedziała, że Liceum w Kórniku i Szkoła Zawodowa w Swarzędzu 

otworzyły nabór na nowe kierunki. 

 

 



11 

 

 

 

Ad 14. porządku posiedzenia 

Ponieważ nie było więcej pytań Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim 

uczestnikom za udział w sesji i o godzinie 18:50 zamknął obrady. 

 

 

 

Protokołowała:            Za zgodność z przebiegiem obrad 

Elżbieta Zimniak       Przewodniczący Rady Gminy 

            

         Henryk Lesiński 

 

 


